
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:1887 Kompensation till markägarna för ledningsdragning

Till följd av att kärnkraften avvecklas och ska ersättas av vindkraft ändras 
produktionspunkterna för elektricitet. De försvinner från tidigare platser och 
blir fler till antalet, utspridda i hela vårt land. Det har gjort att ett stort behov 
har uppstått av ny kraftledningsbyggnation, ungefär en tredjedel av 
utbyggnadsbehovet. Det planeras utbyggnad av 200 mil ledningsgator i 
stamnätet och därtill anslutningar till ett stort antal vindkraftverksprojekt. Det 
handlar alltså till stor del om medvetna politiska beslut från regeringens sida. 
Därtill kommer stora utbyggnadsbehov bland annat till följd av nya 
konsumtionspunkter.

Alla dessa ledningar ska gå över mark som ägs av någon. Kompensationen tar 
inte hänsyn till markvärdet, trots att skogsmark som tas i bruk aldrig kan 
användas till något annat än ledningsgata. På jordbruksmark uppstår nya 
brukningshinder.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson följande.

 

Tänker ministern ta initiativ till att se över ersättningarna för markintrång vid 
byggnation av elledningar?

………………………………………

Staffan Eklöf (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-19
Besvaras senast
2021-03-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


